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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 80
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Πρακτικά:       80ο Δ.Σ.  ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ
Ημερομηνία: 19.12.2011
Τόπος:             ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου 1, Αγ. Δημήτριος

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ

4. ΧΡΗΣΤΙΔΗΣ ΧΑΡΗΣ

Παρευρέθησαν ο σύμβουλος κ. Σ. Ψωμάς, και το μέλος κ. Π. Γκίκας (Diginet).

1. Θέματα ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ενημέρωση συναντήσεων - εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε
συναντήσεις από το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα

2ο Θέμα: Πωλήσεις , πλεονεκτήματα τακτικών έναντι αρωγών  μελών και οφέλη
μελών - εισήγηση Σ. Μίτμαν, Χ. Χρηστίδης

3ο Θέμα: Επικοινωνία - εισήγηση Σ. Καπέλλος

4οΘέμα:΄Ενταση της εξωστρέφειας (κόμματα, πρεσβείες κλπ) - εισήγηση Σ.
Καπέλλος

5ο Θέμα: Κοπή πίτας ΣΕΦ, 9.1.2012 - εισήγηση Σ. Καπέλλος

Γ.      Νέα θέματα

1ο Θέμα: Απουσίες μελών ΔΣ – εισήγηση Σ. Καπέλλος
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2ο Θέμα: Εγκύκλιος για τη διαδικασία χορήγησης άδειας εγκατάστασης και
σχετική επιστολή προς το ΥΠΕΚΑ για την επίλυση προβλημάτων που
προκύπτουν – εισήγηση Α. Ζαχαρίου

3ο Θέμα: Ανακύκλωση συσκευών – εισήγηση Σ. Μίτμαν

4ο Θέμα: Cluster solar energy, πρόταση από Δημόκριτο – εισήγηση Α.
Ζαχαρίου, Χ. Χρηστίδης

5ο Θέμα: Καταμερισμός ρόλων στα μέλη του ΔΣ – εισήγηση Π. Σαρρής

6οΘέμα: Ομάδες διαβούλευσης, επόμενες συναντήσεις –εισήγηση Π. Σαρρής

7ο Θέμα: Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης

2. Ενημέρωση για πρόσφατα γεγονότα.

Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε για το θέμα της εκ νέου απαγόρευσης εγκατάστασης
φωτοβολταϊκών σε γεωργικές γαίες υψηλής παραγωγικότητας. Παρόλο που υπήρξε
θετική εγκύκλιος του υφυπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης Ι. Δριβελέγκα, το θέμα δεν
έχει λυθεί και απαιτείται τροπολογία νόμου για την οριστική επίλυση. Ο ΣΕΦ έχει
ήδη προτείνει στο υπουργείο το κείμενο της τροπολογίας.

Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε επίσης για μία συνάντηση που είχε με στελέχη του
Υπουργείου Περιβάλλοντος της Γερμανίας, τα οποία επισκέφτηκαν το ΥΠΕΚΑ για
το Project Helios. Το συμπέρασμα της συνάντησης είναι πως επί του παρόντος το
Project Helios παραμένει σε επίπεδο concept και υπάρχουν ακόμη πολλά
αναπάντητα ερωτήματα που σχετίζονται με τη βιωσιμότητα και το χρονοδιάγραμμά
του. Συμφωνήθηκε να υπάρχει ανταλλαγή απόψεων και ενημέρωση για τυχόν
εξελίξεις. Από τον ΣΕΦ θα ζητηθεί εκ νέου συνάντηση με τη σύμβουλο του ΥΠΕΚΑ
που χειρίζεται το θέμα.

Ο κ. Καπέλλος επισήμανε ότι θα πρέπει να καθορισθεί άμεσα η ετήσια τακτική
συνεδρίαση της Γενικής Συνέλευσης η οποία με βάση το καταστατικό πρέπει να
πραγματοποιηθεί μέσα στο πρώτο τρίμηνο του έτους. Μετά από συζήτηση
αποφασίσθηκε ομόφωνα η ετήσια τακτική συνεδρίαση της Γενικής συνέλευσης να
γίνει στις 5.3.2012.

Το ΔΣ αποφάσισε όπως ο κ. Καπέλλος – ως συντονιστής και εισηγητής στη συνέχεια
- συγκεντρώσει από όλα τα μέλη του ΔΣ παρατηρήσεις/αλλαγές που αφορούν στο
καταστατικό του Συνδέσμου έως και τις 15.1.2012. Στη συνέχεια και αφού
αποφασιστούν από το ΔΣ οι προτεινόμενες αλλαγές, το καταστατικό με τις
προτεινόμενες τροποποιήσεις θα σταλεί στη ΓΣ προκειμένου να συζητηθεί στις
5.3.2012.

3. Ενημέρωση της σημαντικότερης εισερχόμενης και εξερχόμενης αλληλογραφίας.

- Τα εισερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:
1. Αρ.Πρ.549/01.12.2011 Επιστολή / πρόσκληση από το ΙΕΝΕ, για τη συμμετοχή του

κ. Ζαχαρίου στις 19.12 στην πρώτη συνάντηση από μία σειρά απογευματινών
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συναντήσεων που θα διοργανώσει το ΙΕΝΕ, η απάντηση ήταν αρνητική λόγω της
συνεδρίασης του ΔΣ την ίδια ημέρα και ώρα.

2. Αρ.Πρ.550/01.12.2011 Αίτηση εγγραφής της εταιρίας “SIEMENS AE”ως τακτικό
μέλος.

3. Αρ.Πρ. 551/05.12.2011 Πρόσκληση από το ΣΕΒ στον κ. Ζαχαρίου προκειμένου να
παρευρεθεί σε εκδήλωση με θέμα «Προοπτικές μείωσης αερίων του θερμοκηπίου
στην Ελλάδα» στις 15.12.2011.

4. Αρ.Πρ. 552/06.12.2011 Αίτηση εγγραφής της εταιρίας Heliosystems ως αρωγό
μέλος του ΣΕΦ.

5. Αρ.Πρ.553/08.12.2011 Email της εταιρίας μέλος μας SUNEDISON για την αλλαγή
εκπροσώπου της στο ΣΕΦ.

6. Αρ.Πρ.554/09.12.2011 Αίτηση εγγραφής της εταιρίας Schneider Electic Hellas ως
τακτικό μέλος του ΣΕΦ.

7. Αρ. Πρ. 555/13.12.2011 Αίτηση εγγραφής της εταιρίας Ελλήνιος Φωτοβολταϊκά
ΑΕΒΕ ως τακτικό μέλος του ΣΕΦ.

8. Αρ. Πρ.556/13.12.2011 Επιστολή πρόταση από τον Δημόκριτο για τη συμμετοχή
του ΣΕΦ σε project – “Cluster solar energy”.

9. Αρ.Πρ.557/16.12.2011 Αίτηση εγγραφής της εταιρίας Green Energy Services-
Τίγκας ως αρωγό μέλος του ΣΕΦ.

10. Αρ.Πρ.558/19.12.2011 Αίτηση εγγραφής της εταιρίας Taircon ltd ως αρωγό  μέλος
του ΣΕΦ

11. Αρ.Πρ.559/19.11.2011 Email της εταιρίας μέλος μας HELIOSPHERA για την
αλλαγή εκπροσώπου της στο ΣΕΦ.

12.Αρ.Πρ. 559/19.12.2011 Πρόσκληση προς τον κ. Ζαχαρίου για τη συμμετοχή του
στο 1ο διεθνές forum του Συνδέσμου Επιχειρήσεων Ηλεκτρισμού Ελλάδας, το ΔΣ
αποφάσισε εκτός της συμμετοχής του κ. Ζαχαρίου, εφόσον σταλεί το πρόγραμμα
να συμμετάσχει και άλλο μέλος του ΔΣ.

- Τα εξερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ. Πρ. 492/22.11.2011 Επιστολή στον Υπουργό Αγροτικής ανάπτυξης με θέμα
«Απαγόρευση εγκατάστασης φωτοβολταϊκών σε Γη Υψηλής παραγωγικότητας».

2. Αρ.Πρ.439/22.11.2011 Επιστολή απάντηση σε email του κ. Δανιηλίδη.
3. Αρ.Πρ.494/24.11.2011 Επιστολή στην εταιρία Ηλιόκυβος με θέμα «Διαγραφή σας

από το ΣΕΦ»
4. Αρ.Πρ.495/24.11.2011 Επιστολή στην εταιρία Solair systems με θέμα «Διαγραφή

σας από το ΣΕΦ».
5. Αρ.Πρ.496/24.11.2011 Επιστολή στον Υπουργό ΠΕΚΑ με θέμα «Προϋπόθεση για

ανάπτυξη το σταθερό, αξιόπιστο και προβλέψιμο επενδυτικό περιβάλλον για τις
ΑΠΕ».

6. Αρ.Πρ.497/9.12.2011 Επιστολή στον κ. Μοναχολιά (Exel Group) με θέμα
«Κάλυψη κενής θέσης στην Εξελεγκτική επιτροπή και στο Πειθαρχικό συμβούλιο
του ΣΕΦ».

7. Αρ.Πρ.498/9.12.2011 Επιστολή στον Υπουργό ΠΕΚΑ με θέμα «Εγκατάσταση
φωτοβολταϊκών σε αναδασωτέες εκτάσεις».

8. Αρ.Πρ.499/12.12.2011 Επιστολή προς ΕΣΥΔ με θέμα «Σύμφωνη γνώμη για την
πιστοποίηση του τεχνολόγου-εγκαταστάτη φωτοβολταϊκών συστημάτων».
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4. Ενημέρωση από τον Ταμία της ταμιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδρομές μελών
/ διαγραφή μελών για οφειλή συνδρομής.

α. Το ταμείο του ΣΕΦ(στην Alpha Bank) σήμερα 19.12.2011 είναι 47.396,56 €
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται ομόφωνα από το ΔΣ
είναι :
4.500,00 € προκαταβολή για την Αίγλη Ζαππείου, 250,00 € προκαταβολή για
τη μουσική στην Αίγλη, 430,50€ για το hosting του Helapco.gr και τη
συντήρηση/ανανέωση του site, 1.300,00 € προκαταβολή στο Hilton για τη 2η

συνάντηση με δημοσιογράφους και 100,00€ για 2 προσκλήσεις  μελών του ΔΣ
για τη κοπή πίτας της ΕΛΕΤΑΕΝ.
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συμβαλλόμενο  προσωπικό είναι: 0 €  .
δ. Εισπράξεις από το προηγούμενο Δ.Σ.21.11.11: 2.000 € (1 τακτικό και 1
αρωγό μέλος).
ε. Οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των μελών είναι:
- Από συνδρομές 0 €
- Από εγγραφές 0 €
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ  0 €

Ομόφωνα τα παρόντα μέλη του ΔΣ αποφάσισαν αμέσως μετά τις εορτές να σταλεί
email σε όλα τα μέλη, με την υπενθύμιση ότι έως 31.3.2012 θα πρέπει να εξοφληθεί η
συνδρομή για το 2012.

5. Έναρξη συζήτησης επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ενημέρωση συναντήσεων - εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε
συναντήσεις από το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα

Ο κ. Ζαχαρίου ενημέρωσε για την ημερίδα της KPMG στην οποία συμμετείχε ως
ομιλητής. Δεν προέκυψε κάτι νέο από την ημερίδα αυτή η οποία αφορούσε, μεταξύ
άλλων, τις χρηματοδοτήσεις και τα feed-in-tariffs. Ένα μήνυμα της ημερίδας πάντως
ήταν ότι τα φωτοβολταϊκά αποτελούν όντως μια ασφαλή και βιώσιμη επένδυση.

2ο Θέμα: Πωλήσεις , πλεονεκτήματα τακτικών έναντι αρωγών  μελών και οφέλη
μελών - εισήγηση Σ. Μίτμαν, Χ. Χρηστίδης

Σχετικά με το θέμα ο κ. Χρηστίδης είπε ότι δεν στάθηκε δυνατό να καθορίσει ο ίδιος
αντικειμενικά κριτήρια για το διαχωρισμό των υποψήφιων μελών και ο κ. Μίτμαν- ο
οποίος απουσίαζε από τη συνεδρίαση – συνεχίζει την επεξεργασία.  Ο κ. Σαρρής
είπε ότι το θέμα πρέπει να λήξει αφού επί αρκετές συνεδριάσεις δεν υπάρχει
συγκεκριμένη πρόταση και εκκρεμεί για καιρό η έγκριση πολλών νέων υποψήφιων
μελών. Ελλείψει κάποιας συγκεκριμένης πρότασης, η διαδικασία, προς το παρόν
παραμένει ως έχει μέχρι σήμερα (για την έγκριση ή μη ενός νέου μέλους). Αν ο κ.
Μίτμαν καταθέσει κάποια άλλη άποψη επί του θέματος αυτού, το ΔΣ μπορεί να το
ξαναδεί σε επόμενη συνεδρίαση.
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Ο κ. Χρηστίδης πρότεινε και συζητήθηκε από τα παρόντα μέλη του ΔΣ, τα οποία και
συμφώνησαν, ότι αρωγά μέλη θα μπορούν να γίνουν εταιρίες ή φυσικά πρόσωπα τα
οποία δεν καλύπτουν τις προϋποθέσεις του καταστατικού προκειμένου να γίνουν
τακτικά μέλη. Τα αρωγά μέλη που έχουν ήδη εγγραφεί στο σύνδεσμο και δεν
πληρούν το ανωτέρω κριτήριο υποχρεούνται να γίνουν τακτικά, χωρίς νέα εγγραφή,
έως τις 31.3.2012 ημερομηνία που θα πρέπει να εξοφληθεί η συνδρομή για το έτος.
΄Οσοι δεν επιθυμούν να γίνουν τακτικά μέλη αλλά να παραμείνουν αρωγά θα τους
προτείνεται η διαγραφή από το σύνδεσμο της εταιρίας τους και η αντικατάστασή της
από το νόμιμο εκπρόσωπο της εταιρίας, ως φυσικό πρόσωπο (χωρίς πληρωμή
εγγραφής). Αυτό θα λειτουργήσει ως απόφαση του ΔΣ αφού πρώτα ελεχθεί από το
νομικό σύμβουλο ότι είναι σύμφωνο με το καταστατικό.

Επίσης, τα παρόντα μέλη του ΔΣ ομόφωνα αποφάσισαν ότι, στο site του συνδέσμου
θα αναρτώνται αποκλειστικά τα στοιχεία των τακτικών μελών, τα οποία θα μπορούν
να κάνουν επίσης χρήση του σχετικού σήματος.

3ο Θέμα: Επικοινωνία - εισήγηση Σ. Καπέλλος

Ο  κ. Καπέλλος ενημέρωσε ότι έκλεισε η 2η συνάντηση με τους δημοσιογράφους για
την 16η Ιανουαρίου 2012 στο ξενοδοχείο Hilton. Τα θέματα που θα συζητηθούν με
τους δημοσιογράφους και τα οποία αποφάσισε ομόφωνα το ΔΣ είναι: α) οι
απαιτούμενες τροποποιήσεις του θεσμικού πλαισίου για την άρση των
γραφειοκρατικών εμποδίων και β) θέματα δικτύων και διασύνδεσης. Η προετοιμασία
θα γίνει από τον κ. Ψωμά και τον κ. Σαρρή και θα σταλεί σε όλα τα μέλη του ΔΣ.

4οΘέμα:΄Ενταση της εξωστρέφειας (κόμματα, πρεσβείες κλπ) - εισήγηση Σ.
Καπέλλος

Ο κ. Καπέλλος ενημέρωσε ότι μετά τις γιορτές θα γίνει συνάντηση με τον κ.
Μουσουρούλη από τη Νέα Δημοκρατία και θα δρομολογηθούν συναντήσεις με
εκπροσώπους των λοιπών κομμάτων.

5ο Θέμα: Κοπή πίτας ΣΕΦ, 9.1.2012 - εισήγηση Σ. Καπέλλος

΄Εγινε ενημέρωση από τον κ. Καπέλλο για τις εταιρίες-μέλη και τους επισήμους, που
έχουν επιβεβαιώσει τη συμμετοχή τους στην εκδήλωση καθώς και γενικότερα για τις
οργανωτικές διαδικασίες. Ο κ. Χρηστίδης πρότεινε την ημέρα της εκδήλωσης να
υπάρχει γραμματειακή υποστήριξη από εξειδικευμένη εταιρία για την υποδοχή των
προσκεκλημένων. Το ΔΣ συμφώνησε ομόφωνα και η κ. Γεωργιάδου θα ζητήσει
οικονομική προσφορά την επόμενη εργάσιμη.

Γ.      Νέα θέματα

1ο Θέμα: Απουσίες μελών ΔΣ – εισήγηση Σ. Καπέλλος

Ο κ. Καπέλλος ξεκινώντας τη συζήτηση είπε ότι:  «το ΔΣ είναι επταμελές και
υπάρχει ανάγκη να λειτουργεί και με τα 7 μέλη του. Η μόνιμη αδικαιολόγητη
απουσία ενός  μέλους του δημιουργεί λειτουργικά προβλήματα. Ο κ. Καλυβιώτης
κατά τη διάρκεια της έκτακτης ΓΣ στις 1.11.2011 δήλωσε ότι παραιτείται από το ΔΣ
και παρακάλεσε να γραφτεί και στα πρακτικά της ΓΣ η δήλωσή του αυτή. ΄Εκτοτε
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δεν έχουμε κάτι νεότερο από τον ίδιο. Ο κ. Καλυβιώτης πρέπει να μας ενημερώσει
για τις προθέσεις του και προτείνω να σταλεί σχετική επιστολή». Ομόφωνα το ΔΣ
αποφάσισε την αποστολή της επιστολής αυτής την οποία όμως θα πρέπει να δει και
ο νομικός σύμβουλος.

2ο Θέμα: Εγκύκλιος για τη διαδικασία χορήγησης άδειας εγκατάστασης και
σχετική επιστολή προς το ΥΠΕΚΑ για την επίλυση προβλημάτων που
προκύπτουν – εισήγηση Α. Ζαχαρίου

Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε ότι βγήκε ήδη διορθωτική εγκύκλιος για το θέμα αυτό όπου
περιγράφει τις νέες διαδικασίες, άρα δε χρειάζεται πλέον επιστολή. Η εγκύκλιος θα
αναρτηθεί στο site του Συνδέσμου και θα σταλεί σε όλα τα μέλη για ενημέρωση.

3ο Θέμα: Ανακύκλωση συσκευών – εισήγηση Σ. Μίτμαν
Λόγω απουσίας, του εισηγητή, σε επόμενο ΔΣ, εφόσον ο εισηγητής το επιθυμεί,
μπορεί να επαναφέρει το θέμα.

4ο Θέμα: Cluster solar energy, πρόταση από Δημόκριτο – εισήγηση Α.
Ζαχαρίου, Χ. Χρηστίδης

Έγινε πρόταση από τον Δημόκριτο να συμμετέχει ο ΣΕΦ ως συντονιστής σε cluster
solar energy. Το ΔΣ αποφάσισε ομόφωνα να μη συμμετάσχει ο ΣΕΦ ως συντονιστής
του cluster αλλά, αν χρειάζεται, να φροντίσει για τη διάδοση των αποτελεσμάτων
του project στα μέλη του συνδέσμου.

5ο Θέμα: Καταμερισμός ρόλων στα μέλη του ΔΣ – εισήγηση Π. Σαρρής

Μετά την εισήγηση του κ. Σαρρή, σχετικά με το καταμερισμό των ρόλων στα μέλη
του ΔΣ, αποφασίσθηκε ομόφωνα από το ΔΣ το κάθε μέλος του ΔΣ να δηλώσει κατά
προτεραιότητα τους τομείς στους οποίους νομίζει ότι μπορεί να συμμετέχει.
Οι κατηγορίες που προτάθηκαν και συμφωνήθηκαν είναι :
1. Ανοικτού τύπου events
2. Κλειστά τραπέζια (πχ. Συναντήσεις με φορείς, υπουργεία, δημοσιογράφους κλπ)
3. Lobbing

6οΘέμα:  Ομάδες διαβούλευσης, επόμενες συναντήσεις –εισήγηση Π.Σαρρής

Ο κ. Σαρρής, μεταφέροντας και τις απόψεις των τελευταίων ομάδων διαβούλευσης
είπε ότι, οι συναντήσεις των ομάδων θα πρέπει να γίνονται τακτικά- ιδανικά ανά
2μηνο- και ο ρόλος τους να είναι ουσιαστικός, δηλαδή αποφάσεις που θα παίρνονται
στις ομάδες να λαμβάνονται σοβαρά υπόψη από το ΔΣ.  Μετά από συζήτηση το ΔΣ
αποφάσισε ομόφωνα για τα παραπάνω και συγχρόνως συμφώνησαν να γίνουν πλέον
δύο ομάδες: 1. Προμηθευτές, παραγωγοί εξοπλισμού, αντιπρόσωποι και 2.
Εγκαταστάτες έργων.

7ο Θέμα:  Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης

Ο κ. Χρηστίδης, έκανε εισήγηση για τα νέα μέλη που έχουν αιτηθεί  να εγγραφούν
στον ΣΕΦ.



Σελ. 336

Τα μέλη τα οποία πήραν θετική γνωμοδότηση ομόφωνα από το ΔΣ είναι οι εταιρίες :
1. Ad.Mo.Tec SA, τακτικό μέλος
2. Alpha Solar ΕΠΕ, τακτικό μέλος
3. Green Line Energy AE, τακτικό μέλος
4. RAMA ABEE, τακτικό μέλος
5. Interglass solar & energy solutions, τακτικό μέλος
6. SIEMENS AE, τακτικό μέλος
7. SCHNEIDER Electric Hellas, τακτικό μέλος
8. ΕΛΛΗΝΙΟΣ ΑΕΒΕ, τακτικό μέλος
9. SUNGEN Power Gmbh, αρωγό μέλος

Οι παραπάνω αιτήσεις προωθούνται δια μέσου ηλεκτρονικού ταχυδρομείου μαζί με
το παρόν πρακτικό στη ΓΣ, σε όλα τα μέλη της Αστικής Εταιρίας, προς ενημέρωσή
τους, αποδοχή και έγκριση, με περιθώριο 10 ημερών να εκφράσουν την όποια
αντίρρησή τους. Όπως ισχύει, η παρέλευση άπρακτης της προθεσμίας αυτής
συνεπάγεται την αποδοχή της εγγραφής τους.

6. Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ.

Η επόμενη τακτική συνεδρίαση  του Δ.Σ., θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 16 Ιανουαρίου
2012 και ώρα 15:30 (μετά τη συνάντηση με τους δημοσιογράφους), στο ξενοδοχείο
HILTON, Βασ. Σοφίας 46 Αθήνα, στην αίθουσα Θάλεια 2.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό.

ΑΘΗΝΑ, 19.12.2011

Ο Πρόεδρος Ζαχαρίου Αλέξανδρος

Ο Αντιπρόεδρος Σαρρής Παναγιώτης

Ο Γραμματέας Καπέλλος Σωτήρης

Ο Ταμίας Μίτμαν Στέφανος ΑΠΩΝ

Ο Αναπληρωτής Γραμματέας Σακκάς Θανάσης ΑΠΩΝ

Ο Αναπληρωτής Ταμίας Χρηστίδης Χάρης

Μέλος Καλυβιώτης Χρήστος ΑΠΩΝ


